
Zápis ze schůze výboru konané dne 25.6.2023. 

Přítomní: Vápeník, Chládek, Novotná, Pšeničková 

Omluven: Stáňa 

 

Program: 

1. Kontrola úkolů 

• Garáž na traktor – hotovo, zbývá konečný nátěr. Barvu koupí zhotovitel. Vrata stála 

22 800,-Kč s DPH. Je potřeba provést barevné rozlišení klíčů a zámků (Vápeník). Byl 

proveden výběr traktoru. Vybrán typ Estate 384. Výrobce S@ga. K traktoru bude 

zakoupeno mulčovací zařízení. Chládek ověří, zda plaA internetová cena. Vlastní 

objednání provede Vápeník. Osobou pověřenou starat se o chod traktoru byla 

určena Pšeničková. Povede knihu provozu.  

• Revizní zpráva – zveřejněno na webu. 

• Předběžně zájem ze strany Policie ČR (CHS Prackovice) o využívání cvičáku. Jednání 

se nikam neposunulo. Využívá jen Blahutová. Matouš na CHS skončil. 

• Dotace MěÚ Lovo. Dostali jsme 12 000,-Kč. Smlouva podepsaná.  

• Klesající zájem o kurzy Nově přihlášeno jen 6 lidí.  

• Facebook – stránky klubu. Úkol trvá – Vápeník. ZaAm v rámci propagace kurzů jen 

přidán do odkazu kurzy na webových stránkách profesní životopis Vápeníka.  

• Odměna pro M. Vospálkovou předaná. (Vápeník) 

2. Návrh na zvýšení startovného na zkouškách. Schváleno nově 500,-Kč. 

3. Naplánování akcí na druhé pololeA. Provede Vápeník schváleno 28.9., 29.10. a 19.11. 

Pšeničková navrhla uspořádání zkoušek IGP-FH pod hlavičkou naší ZKO. Schváleno. 

Naplánování a organizaci zajisA Pšeničková.  

Zkoušky KJ Brno budou doplánované dodatečně. Stejně případné zkoušky Tart. 

4. Vápeník projevil zájem o hromadu dřeva před kůlnou. Schváleno za odvoz. 

5. Vápeník dá organizaci sponzorský dar 1000,-Kč. 

6. Na podzim bude zřejmě nutné porazit některé další stromy. Zároveň bude potřeba 

provést výsadbu nových.  

7. M. Vospálková provedla dle pokynů Vápeníka aktualizaci webových stránek organizace. 

Je potřeba ještě provést úpravu sekce naši psi. ZajisA Vápeník po výzvě všech členů o 

zaslání potřebných podkladů.  

8. Vápeník požádal o zapůjčení kovových rámů pro ustájení psů na táboře. Schváleno. 

Vápeník rámy znovu natře. Zároveň si půjčí měkký rukáv. 

9. Nákup pytlů na odpad. Provede Vápeník. 

10.  Chládek vznesl dotaz, zda by se brigádnické hodiny odpracované s křovinořezem 

neměly počítat výhodněji než jiné brigádnické hodiny. Důvodem je náročnost práce 

s křovinořezem. Zamítnuto, nelze při vykazování hodin zohledňovat náročnost 

jednotlivých činnosA. 

11.  Chládek vznesl dotaz, proč se mají účastníci obranných prací na zkouškách dne 25.6. 

podílet na úhradě cestovného u figuranta, když zkoušky skončili finančním přebytkem. 

Odůvodnění – využít bylo možné domácího figuranta, kde by se cestovné nepla@lo. 



Protože tuto variantu dotyční nechtěli využít (Chládek, Vápeník) bylo přistoupeno 

k tomuto opatření. Organizaci tak nevznikly žádné zbytečné náklady. 

 

Zapsal. Vápeník 

 


